
29.oktober 2014 

Nyt fra E/F Kajkantens bestyrelse                                               

Ejerforening Kajkantens bestyrelse har afholdt ordinært bestyrelsesmøde mandag d. 27. 

oktober 2014. Følgende punkter var på bla. dagsordenen: 

 E/F Kajkanten har modtaget brev fra JM om, at 1. årsgennemgangen er afsluttet. 

Det mener bestyrelsen ikke. Bestyrelsen meddeler JM, at der stadig er ikke-udførte 

mangler i ejendommen.  

 Vores nye opdaterede hjemmeside er klar til release. 

 Bestyrelsen har ikke kræfter til at løfte et julearrangement d. 30. november. 

Opgaven lægges ud på vores hjemmeside til vores beboere. Beboere kan få et 

beløb til dækning af omkostningerne.  

 LED-projektet for udendørsbelysningen er næsten afsluttet. 

 Bestyrelsen arbejder med en model for afregning af varme for lejligheder med 

defekt varmemåler. Der har mindst været 15 defekte varmemåler gennem det 

seneste år.  

 Resultatet for 3. kvartal 2014 følger budgettet. 

 Plantning af bøgehæk mod syd, vil ske i november.  

 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen for Kajkanten 

 


